
ОИ, ЩО БУЛО!

Яскравий концерт, колоритні фотозони, смачні аро
мати народних страв із картоплі і не тільки -  основні 
прикмети свята, що прийшло до Рівного втретє.
Грандіозний фестиваль-ярма

рок «Бульба-фест» цього року 
відбувався в рамках реалізації 
Громадського бюджету Рівного. 
Впродовж 18 та 19 серпня терито
рія перед стадіоном «Авангард» 
перетворилася на справжнє фес
тивальне містечко. В ярмарковій 
зоні можна було зустріти близько 
сотні товаровиробників з усієї Ук
раїни та почастуватися смаколи- 
ками від гостей у фуд-зоні.

Окрім цього на дводенному 
святі була насичена і різноманіт
на концертна програма на всі 
смаки. У перший день свята тут 
виступали популярні «Без обме
жень», які зібрали на свій виступ 
десятки тисяч рівнян та гостей 
фестивалю.

Другого дня унікальними учас
никами «Бульба-фесту» були ли
царі з Львівщини. Вони билися в 
обладунках вогняними мечами та 
розважали публіку своїми «неди
тячими» конкурсами. Виступали 
також рівненські гурти, самодіяльні 
митці місцевих закладів культури 
та переможці фестивалів. Були 
презентації одягу від всеукраїнсь
ких та місцевих торгових марок,

парад вишиванок і багато інших 
розваг.

Не оминули рівняни увагою і 
фотозони та відпочивальні ло
кації фесту. Відвідувачі із захоп
ленням розглядали їх та залюбки 
фотографувалися на колоритних 
стилізованих декораціях.

-  Третій всеукраїнський фес
тиваль-ярмарок «Бульба-фест» 
проводився на новому місці -  те
риторії біля стадіону «Авангард», 
замість звичного вже «Мототре- 
ку». Впевнено скажу, що це був 
найяскравіший за весь час його 
проведення фестиваль. Можли
во, тому, що «Бульба-фест» -

переможець голосування серед 
проектів Громадського бюджету 
Рівного. І ми не мали права зро
бити його абияк. Навпаки, івент- 
агенція «Мегаподія», громадсь
ка організація «Рівняни», дизай
нер Тетяна Клименко та її коман
да декілька місяців докладали 
максимум зусиль і навичок, аби 
рівняни отримали справжнє свя
то,-розповів організатор «Буль
ба-фесту», депутат Рівнеради 
Роман Яворський.- В той час 
коли у Києві та Львові йшли зли
ви , а довкола Рівного літати чорні 
хмари, на нашому фестивалі в 
центрі Рівного була ясна, ком
фортна погода. Дякую за це 
Богові. А всім рівнянам низенько 
вклоняюся за сотні позитивних 
відгуків у соцмережах. Свято вда
лося, і це факт.


